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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2010-2014 

 

 

Protokół Nr 47/13 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  17 grudnia 2013 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych oraz wykonaniu prac związanych  

z remontami i przebudową dróg Powiatu Zgierskiego zapisanych w budżecie na rok 2013. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XLII sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk otworzył 47 posiedzenie Komisji i przedstawił 

porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. 2 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych oraz wykonaniu prac związanych  

z remontami i przebudową dróg Powiatu Zgierskiego zapisanych w budżecie na rok 2013 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Spraw Gospodarczych Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu Monika Stodulska przedstawiła w/w informację. 

 

Komisja zapoznała się z informacją.  

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu Zgierskiego  na rok 2014. 

Skarbnik Powiatu Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, co będzie jak pojawią się jakieś dochody. 

 

Skarbnik poinformowała, że jeżeli powstaną dochody to zostaną one wprowadzone do 

budżetu i wówczas będą realizowane wydatki inwestycyjne.  

 

Radny Bogdan Jarota wyraził niezadowolenie, że w posiedzeniu Komisji nie uczestniczy 

żaden z członków Zarządu. Nastąpiło całkowite odwrócenie projektu budżetu. Wykreślono 

z niego wszystkie inwestycje drogowe. Wprowadzenie tak dużych zmian wymaga 

uzasadnienia przez Zarząd. Dodatkowo nie mamy żadnej informacji odnośnie dalszego 

funkcjonowania domów pomocy.  

 

Członkowie Komisji zgodzili się z wypowiedzią przedmówcy. 



2 

 

 

Radna Zofia Bielawska zapytała, czy oprócz inwestycji drogowych została zniesiona jakaś 

inna ważna inwestycja, zadanie.  

 

Skarbnik odpowiedziała,  że nie.  

 

Komisja przy 5 za i 4 przeciwnych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014 – 2022. 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja przy 5 za i 4 przeciwnych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na 

rok 2014.   

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu 

zbiorowego na terenie Powiatu Zgierskiego. 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

      Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad.4 

Radny Jerzy Janicki zwrócił się do radnej Lidii Elert, która udzieliła wywiadu w prasie 

odnośnie likwidacji warsztatów Zespołu Szkół Zawodowych w Ozorkowie.  Nie wie w jakim 

celu był on udzielony. Jednak wskazywanie w nim, że część radnych była za likwidacją jest 

nieprawdą. Nikt przynajmniej na tej Komisji nie był za likwidacją warsztatów. Nie chciałby, 

aby społeczność lokalna była  wprowadzana w błąd.  

 

Radna Zofia Bielawska poparła wypowiedź przedmówcy.  

 

Radna Lidia Elert odpowiedziała, że nie słyszała o takim artykule. Poprosiła o jego 

przekazanie. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 46 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

26 listopada br. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 47 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 


